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ACTA NÚM. 126 
 
 
 

Membres assistents: 
Bosch Merino, Assumpció 
Bertran Tarrés Marta 
Branchadell Gallo, Albert 
Coll Andreu, Margalida 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Fernandez Gimeno, Esther (Substituta) 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durant, Xavier 
Hernández Sánchez, Jordi 
Llonch Obiols, Pol 
Martin Ibañez, Maite 
Montesinos Andrade, Juan 
Ramos Morilla, Xavier 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9:30h del dia 26 de 
novembre de 2020, obre la sessió i la presideix 
el vicerector d’Economia, Xavier Ramos Morilla  
i assisteixen virtualment els membres de la 
Comissió d’Economia i d’Organització 
assenyalats al marge. 

 
No hi assisteixen  Daniel Olivella Galindo, Joan Vicent Oré Catalá, Alba Palma Rosanes ni Sonia 
Parella Rubio. Han excusat la seva assistència Antonio Iglesias Fonseca i Aída Pinazo Gutiérrez. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia. Hi assisteix en 
qualitat  de convidada  Anna Cros Alavedra, directora de l’Institut de Ciències de l’Educació (ICE) 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
2.bis Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost de la UAB del 2019 a 2021 
3. Aprovació de la instrucció per a la incorporació de romanents 2020 al pressupost 2021. 
4. Modificació de la Convocatòria d’ajuts per a projectes de transformació i millora educatives 

50è aniversari ICE. 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 10 de novembre de 2020. 
6. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

6.1 Pròrroga de l’Acord marc de servei d'agència de viatges 
6.2 Pròrroga de l’Acord Marc de subministrament d’equips Informàtics 
6.3 Serveis Esportius UAB 

7. Assumptes de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19 la sessió d’aquesta comissió s’ha 
desenvolupat per videoconferència  d’acord amb el que disposa la Instrucció  5/2020, sobre 
l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant 
l’emergència sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada pel secretari General en data 24 de 
març de 2020 i la Instrucció 9/2020, que modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de 
reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant l’emergència 
sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada en data 27 d’abril de 2020. 
 
D’altra banda també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 8/2020, de 24 de 
març  de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria 
de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i 
en matèria tributària i econòmica, i d'adopció d'altres mesures complementàries, mitjançant el qual 
es disposa que les universitats públiques podran celebrar per videoconferència o per qualsevol altre 
suport digital les sessions dels òrgans de govern i que tindran plena validesa jurídica sempre que 
s'asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la interactivitat i intercomunicació 
entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió.  
 
Així mateix l’apartat 2 de l’esmentat article estableix que també podran adoptar-se els acords 
mitjançant votació per escrit i sense sessió presencial encara que els estatuts no ho regulin com a 
tal sempre i quan es garanteixi  la deliberació prèvia i la votació dels assistents a través dels mitjans 
telemàtics adients. 

 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
 
Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta  corresponen a la sessió de 23 de 
setembre de 2020. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
 
El president comença la sessió donant la benvinguda a totes les persones que s’incorporen a 
aquesta comissió, així mateix comenta que es retira el punt 6.3 de l’ordre del dia atès que encara  
està en fase d’anàlisi. 
 
Tot seguit comença la intervenció dient  que la Generalitat de Catalunya ha informat sobre la 
transferència corrent,  la qual permetrà tancar el resultat de l’exercici amb un dèficit menor. L’import 
serà d’uns 3,8 milions d’euros i estaran destinades a compensar les despeses incorregudes com a 
conseqüència de la pandèmia produïda per la COVID-19. 
 
En segon lloc, comenta que es prorrogarà el pressupost del 2019 al 2021, però espera que durant 
el primer trimestre de l’any vinent es pugui aprovar el nou. 
 
Acabada la seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual les persones assistents plantegen 
les qüestions següents: 
 

- Es pregunta a quines partides pressupostàries es destinaran les fons extraordinaris  que es 
transferiran a les universitats per compensar les despeses originades per la COVID-19. 

- Es pregunta si hi ha hagut una reducció d’ingressos a la UAB i si són  per causa d’una menor 
matriculació d’alumnes de grau i de post-grau. 
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El gerent respon dient que els fons extraordinaris són per compensar despeses de l’exercici 2020 i 
no del 2021. Pel que fa a la reducció d’ingressos, diu que té un origen divers: hi ha hagut una 
reducció de matrícules de  màster  i doctorat encara que s’espera que sigui inferior a l’estimada; 
tampoc  es rebran els ingressos de la FUAB; els cànons que rebem dels restaurants i bars del 
campus també s’han vist afectats;  així com la reducció en les matrícules del SAF, el Servei de 
Llengües etc. 
 
 
 2.bis Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost de la UAB del 2019 a 2021 
 
 
El president explica que s’ha incorporat un nou punt de l’ordre del dia relatiu  a la pròrroga del 
pressupost de l’any 2019 al 2021;  de forma similar al que s’ha fet a altres institucions públiques es 
prorroga la totalitat de les partides. No obstant això, espera que durant el primer trimestre del 2021 
es pugui presentar davant aquesta comissió el nou pressupost. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER.  Informar favorablement el document  “Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost 

UAB 2019 fins a l’aprovació del pressupost UAB 2021”, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè exerceixi les seves competències  

TERCER.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 
3. Aprovació de la instrucció per a la incorporació de romanents 2020 al pressupost 2021. 
 
El president presenta el punt de l’ordre del dia i comenta que el contingut del document és similar a 
l’aprovat en exercicis anteriors, la única diferència està en el punt A.6  que fa referència als royalties, 
en el sentit que s’incorporen com la resta de partides regulades al punt A. 
 
Acabada la seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions 
següents 

- Se sol·licita aclariment sobre el nou tractament que se li dona a la partida de royalties. 
- Se sol·lícita una major flexibilitat pel que fa a l’aportació de les factures de les comandes 

perquè aquest any els proveïdors estan responent de manera més lenta. 
 
El president comenta que efectivament els royalties tindran el mateix tractament que la resta de 
partides de la lletra A.  
 
Pel que fa a la segona qüestió, el gerent respon dient que analitzaran amb detall la qüestió 
plantejada. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 

PRIMER.- Aprovar la proposta d’Instrucció per a la incorporació de romanents 2020 al 

pressupost 2021, que s’annexa. 

SEGON.-   Encarregar al vicerector d’Economia  l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
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4. Modificació de la Convocatòria d’ajuts per a projectes de transformació i millora educatives 50è 

aniversari ICE. 
 
El president cedeix la paraula a la doctora Anna Cros, directora de l’ICE, perquè presenti el punt. 
 
La directora comenta l’any 2019 l’ICE va impulsar aquesta convocatòria per celebrar el seu 50è 
aniversari. Diu que la convocatòria es va resoldre i es van concedir 4 ajuts, però com a conseqüència 
de la pandèmia s’ha considerat adient perllongar el termini de desenvolupament dels projectes 
durant un curs escolar més. Diu que potser no serà necessària aquesta ampliació, però és millor 
aprovar-la com a mesura de prevenció. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER.  Aprovar la modificació de la Convocatòria d’ajuts per a projectes de transformació 

i millora educatives 50è aniversari ICE, segons document que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar a la vicegerent d’ordenació acadèmica l'execució i el seguiment 

d'aquests  acords. 

 

5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 10 de novembre de 2020. 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 10 de novembre de 2020, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 

PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en data 10 novembre de 2020, segons 

document que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 

6. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 
 
6.1 Pròrroga de l’Acord marc de servei d'agència de viatges 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents, diu que en general el servei funciona 
bé, però des de l’equip s’està valorant preparar un nou concurs. 
 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual  les persones assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Es pregunta quins són els criteris que s’han utilitzat perquè el servei es valori de forma 
positiva, perquè s’han presentat queixes al respecte. També és pregunta quin és el 
procediment correcte per transmetre propostes de millora del servei. 

- Es demana informació pel que fa a l’import de la pròrroga atès que aquest anys s’han fet 
menys viatges caldria esperar que fos menor. 
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El gerent respon dient que el servei compleix amb els estàndards del contracte, informa que les 
queixes i propostes de millora cal adreçar-les a la Unitat de Compres. Pel que fa a l’import de la 
pròrroga comenta que es paga en funció de l’ús que se’n fa; aquest any s’ha reduït molt el nivell de 
facturació i, fins i tot, és possible que el propi adjudicatari plantegi resoldre el contracte perquè no 
s’arriba al volum de negoci esperat. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent  a la primera pròrroga 

de la contractació de l’Acord Marc núm. consu-15/2017 de servei d’agència de viatges de la 

UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 

SEGON.  Elevar aquest acord al Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 

Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
6.2 Pròrroga de l’Acord Marc de subministrament d’equips Informàtics. 
 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la primera pròrroga 

de l’Acord Marc núm. Consu-49/2019 de subministrament d’ordinadors pels usuaris de la 

UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 

SEGON.  Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 

Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
6.3 Serveis Esportius UAB 
 
El president retira el punt de l’ordre del dia 
 
 
7. Torn obert de paraules 
 
 
El degà Albert Branchadell pren la paraula i pregunta si la comissió canviarà de nom i quin és el seu 
projecte de mandat. 
 
La degana Laura Feliu dona la benvinguda al nou vicerector i li pregunta si dintre del seu programa 
contempla la reforma de la Normativa de càrrecs acadèmics de direcció i de gestió, atès que la 
implementació de la darrera reforma ha estat molt complicada per als centres i departaments. 
 
La doctora Margarita Freixes també dona la benvinguda al nou vicerector i comparteix la 
problemàtica plantejada per la degana Feliu i, per això, sol·licita  que es convoqui una sessió amb 
caràcter monogràfic per tractar aquest tema.  
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La degana Maite Martín es suma als comentaris anteriors i afegeix que la crisi sanitària encara ha 
complicat més l’aplicació de l’esmentada normativa. 
 

El president pren la paraula i comenta que la Normativa de càrrecs acadèmics és bastant recent i 
que va costar molt aprovar-la. Diu que abans de fer cap proposta vol mantenir reunions amb els 
degans i deganes per analitzar l’estat de la seva aplicació i després, si escau, iniciar un procediment 
de reforma. Continua comentant que sol·licita la col·laboració de tothom per prendre els acords i 
que aquests han de ser equilibrats i consensuats; abans de fer un canvi cal analitzar les dades i 
mesurar el seu impacte. Creu que en línies generals l’estructura de la normativa és correcta, és un 
joc de suma zero, i que cal tenir molt presents les limitacions pressupostàries que hi ha. 

Diu que no era conscient del fet que la seva implementació fos tan complicada, però ho comentarà 
amb l’equip de govern i el gerent per si cal prendre mesures addicionals. 

El doctor Xavier Gabarrell pren la paraula per comentar que a la darrera sessió d’aquesta comissió 
va presentar unes esmenes a la Normativa de càrrec acadèmics perquè considera que afecta 
negativament als Instituts de recerca. 

Reprèn la paraula el president i comenta que creu que el nom de la comissió s’hauria de mantenir i 
l’equip de govern decidirà si el vicerector Josep Vendrell ha de formar-ne part. 

Pel que fa al seu programa de mandat, explica que un pilar important serà prioritzar la recerca i la 
seva excel·lència, però sense que pugui anar en detriment de la docència. També es proposa 
millorar els canals d’informació entre els centres per tal que hi hagi més transparència fet que 
ajudarà a prendre millors decisions. 

Tot seguit s’obre un segon torn de paraules en el qual prenen la paraula les persones següents: 

 

a) La degana Laura Feliu diu que li preocupa les paraules del president en el sentit que la 
recerca és una prioritat i no ho sigui la docència. La pandèmia ha estat tot un repte per a la 
docència, requereix més inversions i recursos, considera que la recerca ja té els seus canals 
de finançament, però no la docència. 

b) El degà Albert Branchadell planteja que la pandèmia ha posat de manifest que el campus és 
un lloc de desigualtat entre els centres que disposen d’espais i dels que no. Això també 
afecta a la recerca perquè no hi ha prou despatxos pels investigadors. 

c) El doctor Pol Llonch comenta que hi ha molta desigualtat al campus per les diferents 
categories contractuals del PDI. 

El president pren la paraula i contesta que no descuidarà la docència, posar més èmfasi o més 
temps no implica necessàriament dedicar més recursos. Reconeix que la pandèmia ha complicat 
molt el tema de la docència i tot l’equip de govern ho té molt present; però també vol impulsar la 
recerca d’excel·lència perquè dona prestigi a la marca UAB. 

Pel que fa al tema dels espais plantejat pel degà Branchadell diu que no era conscient de problema 
i que ho assumeix a la seva agenda. 

En relació a la situació del PDI laboral  diu que els marges de maniobra són limitats, comenta s’està 
avançant en la regularització, però creu que una part de l’origen del problema té causes exògenes 
a la UAB i concretament al projecte d’universitats que va plantejar l’ex conseller de la Generalitat 
Andreu Mas- Colell. 
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Per acabar s’obre un tercer torn de paraules en el qual la doctora Ester Fernández pegunta si el 
vicerector té coneixement de l’estudi econòmic que ha d’acompanyar a l’esborrany de reforma de 
la Llei d’Universitats i en cas negatiu si s’ha pensat ser proactiu en la matèria. 

El president diu que no té constància que hagi rebut ni tampoc que s’hagi consultat a la UAB. 

El gerent comenta que altres vegades s’ha fet a través de la CRUE, però tampoc té coneixement 
de l’esmentada memòria. 

 

El dia 26 de novembre a les 10:50 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, 
estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


